
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 337
van ORTWIN DEPOORTERE
datum: 14 juli 2017

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

FM-radiofrequenties in Brussel-Hoofdstad  -  Overleg tussen de Vlaamse en de Franse 
Gemeenschap

Een aantal Nederlandstalige zenders kan in Brussel-Hoofdstad moeilijk of zelfs helemaal
niet beluisterd worden door te sterke frequenties van Franstalige radiozenders. Dit is 
onder meer het geval in de Brusselse tunnels. 

Een principeakkoord afgesloten door de vorige minister van Media op 20 december 2013 
zou moeten leiden tot een echt samenwerkingsakkoord inzake FM-radiofrequenties 
tussen beide Gemeenschappen. Met het oog hierop werd sinds januari 2014 al 
meermaals overlegd.

1. Is de minister van de problematiek in Brussel op de hoogte?

2. Welke maatregelen kunnen op korte termijn worden genomen om aan dit probleem 
te verhelpen?

3. Wat is de stand van zaken in het lopende overleg inzake FM-radiofrequenties tussen 
beide Gemeenschappen?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 337 van 14 juli 2017
van ORTWIN DEPOORTERE

1. Ja. 

2-3. Er zijn FM-databanken uitgewisseld tussen de Gemeenschappen. Momenteel wordt 
er gewerkt aan een ontwerptekst voor een samenwerkingsakkoord waarin beide 
Gemeenschappen zich kunnen vinden. 

Een gepland onderhoud voor het zomerreces van 2017 tussen minister Marcourt en 
mijzelf over deze problematiek werd uitgesteld omwille van de politieke impasse in 
de Franse Gemeenschapsregering. 

Nu de politieke situatie daar weer duidelijk is, tracht ik zo spoedig als mogelijk deze 
besprekingen te hervatten teneinde te kunnen komen tot een 
samenwerkingsakkoord.


